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[Undervisningsministeren.] 
alle, der er engageret aktivt i dette arbejde, 
har vidst det samme. Selvfølgelig havde det 
været rart at få sagen igennem, og jeg kan 
forstå, man ser hen til det med længsel; 
på det punkt kan jeg altså kun være enig. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Første næstformand (From): Ønskes der 
udvalgsbehandling? (Ophold). Da det ikke 
er tilfældet, går lovforslaget direkte til 
anden behandling. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om ændring i lov om 
naturfredning. 

Valgt blev: Lund Jensen, Ove Hansen, 
Frode Jakobsen, Egon Jensen, Camma Lar- 
sen-Ledet, Niels Mørk, Poul Nilsson, Axel 
Ivan Pedersen, Jens Chr. Christensen, Jacob 
Sørensen, Ib Thyregod, Kristen Østergaard, 
Thestrup, Knud Thorn,sen, H. C. Toft, Skytte 
og Vivike. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om ændring i lov om 
revalidering. (Om revaliderings- og forsorgs- 
direktoratet). 

Valgt blev: Grete Hækkerup, Bladt, 'Tho- 
mas Have, Anker Jørgensen, Th. Mikkelsen, 
Niels Mørk, Kaj Rasmussen, Søgaard, P. E. 
Eriksen, A. Chr. Andersen, Søren Andersen, 
Nathalie Lind, Clara Munck, Asger Jensen, 
Langkilde, Grethe Philip og Gunhild Due. 

Formanden: Der er ikke mere på dags- 
ordenen. 

Medlemmer af folketinget Per Møller, 
Enggaard, Poul Hartling, Poul Møller, 
Poul Sørensen og Thestrup har meddelt mig, 
at de ønsker at stille følgende forespørgsel 
til justitsministeren: . 

"Agter justitsministeren at tage skridt 
til at gøre det offentliges indsats imod 
trafikulykkerne væsentligt mere effektiv, 
og vil ministeren i denne sammenhæng 
overveje at nedsætte en hurtigt arbej- 
dende kommission med den opgave dels 
at klarlægge trafiksikkerhedens proble- 
mer, dels at fremkomme med forslag til 
en beslutsom og systematisk indsats mod 
det voksende antal trafikulykker?" 

Medlem af folketinget A. C. Normann har 
meddelt mig, at han ønsker til forsvars- 
ministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Er ministeren under hensyn til den 
redegørelse, der foreligger fra et betyde- 
ligt antal faste beboere i Ho-Oksby og 
Ål området, sammenholdt med regerings- 
tilsagnet om at spare yderligere 125 mill. 
kr. på statsbudgettet, villig til at tage 
ekspropriationssagen vedrørende militære 
arealer i Oksbølområdet op til ny over- 
vejelse?" 

Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 
ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Efter at Nybo Jacobsens hverv som. mid- 
lertidigt medlem af folketinget er ophørt, 
har vedkommende gruppe udpeget Peter 
Larsen til i hans sted at indtræde i udvalget 
angående forslag til lov om nedlæggelse af 
statsbanestrækningerne (statsbanerne) Ho- 
bro-Løgstør og Tommerup-Assens. 

Det er meddelt mig, at hr. Damsgaard 
ønsker at udtræde af udvalget angående 
forslag til lov om støtte til tilvejebringelse af 
kollegier. Til at indtræde i det nævnte ud- 
valg i stedet for Damsgaard har vedkom- 
mende gruppe udpeget Foged, som herefter 
er valgt. 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, torsdag den 10. februar, kl. 13 med 
følgende dagsorden: 

1) Tredje behandling af: 

Forslag til lov om ændring af regulerings- 
tidspunktet for arbejdsløshedsunder- 
støttelse i 1966. 

2) Tredje behandling af: 

_ Forslag til lov om uddannelse af skov- 
teknikere. 
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[Formanden.] 
3) Tredje behandling af: 

Forslag til lov om ændringer i lov om 
garantier eller lån til bygning af mindre 
fragtskibe. 

4) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring i lov om køb 
på afbetaling. 

5) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring i lov om 
kirkers bestyrelse m. m. 

6) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring i lov om 
menighedsråd. 

7) Spørgsmål om fremme af forespørgsel til 
justitsministeren af Per Møller m. fl. 

Mødet hævet kl. 1420. 

61. møde.  

Torsdag den 10. februar kl. 13. 

Formanden: I skrivelse af dags dato med- 
deler boligministeren, at han ønsker skriftligt 
at fremsætte: 

Forslag til lov om ændringer i lov om 
kreditforeninger. 

I skrivelse af dags dato meddeler social- 
ministeren, at han ønsker skriftligt at 
fremsætte: 

Forslag til lov om ændring i lov om invalide- 
pension m. v. (Om invalideforsikringsfonden). 

Medlem af folketinget Skræppenborg- 
Nielsen har meddelt mig, at han ønsker til 
justitsministeren at stille følgende spørgs- 
mål: 

홢Vil ministeren oplyse, hvor mange 
sager kontroludvalget vedrørende poli- 
tiets efterretningstjeneste har haft til 

behandling, siden, udvalget påbegyndte 
sit arbejde, og vil ministeren endvidere 
oplyse, hvorvidt eventuelle personlige 
andragender om at, blive slettet af de 
hemmelige kartoteker er blevet imøde- 
kommet og i bekræftende fald i hvor 
mange tilfælde?" 

Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 
ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Skriftlig fremsættelse af lovforslag. 

Boligministeren (Kaj Andresen): Hermed 
skal jeg tillade mig for det høje folketing 
at fremsætte forslag til lov om ændringer i 
lov om kreditforeninger. 

De foreslåede ændringer er i det væsent- 
lige af teknisk karakter og uden principiel 
rækkevidde. De giver mig i øvrigt kun an- 
ledning til ganske få bemærkninger. 

Den foreslåede ny affattelse af lovens § 1, 
stk. 3, rummer to ændringer. 

For det første ændres det beregnings- 
grundlag, som ligger til grund for den regu- 
lering af de to husmandskreditforeningers 
lånegrænser, som finder sted på grundlag 
af prisudviklingen. Som der nærmere er rede- 
gjort for i bemærkningerne til lovforslaget, 
er det statistiske departement hørt op med 
at følge prisudviklingen for de mindre land- 
brugsejendomme opgjort efter hartkorn, 
idet man nu har grupperet landejendomme 
efter areal. I forbindelse med denne ændring 
er der vist blot grund til at understrege, a t  
foretagne beregninger viser, at ændringen 
ikke vil medføre mærkbare forskydninger 
for de to husmandskreditforeninger i for- 
hold til de øvrige foreninger. 

Efter den anden ændring i § 1, stk. 3, 
skal disse reguleringer af husmandskredit- 
foreningernes lånegrænser fremtidig finde 
sted hvert år i stedet for som nu hvert tredje 
år. Efter erfaringerne med prisudviklingen 
gennem de senere år vil denne ændring for- 
mentlig betyde en fordel for husmandskre- 
ditforeningerne, men den må betragtes som 
rimelig og er da også tiltrådt af de øvrige 
foreninger. 

Ændringsforslag nr. 2 nedsætter det halv- 
årlige bidrag til reserve- og administrations- 
fonden, som. kreditforeningerne skal opkræ- 
ve af lån i industrielle ejendomme. Dette 
ændringsforslag kan betragtes som en kon L 


